
Referat af bestyrelsesmøde i Afdeling 5 mandag den 6. marts 2023 

 

 

Mødedeltagere: Tine, Allan, Michael, Brian, Tine og Richard 

 

1. Orientering. 
▪ Nedbrydningen af Fælleshuset for Møllevangen er i fuld gang. 

Siden beslutningen om at bygge et nyt Fælleshus for Møllevangen har 

høj inflation og dyrere byggematerialer gjort, at projektet bliver en 

del dyrere end budgetteret. Rådgiver leder derfor efter mulige 

besparelser i projektet samt muligheden for at tilføre flere midler fra 

Landsbyggefonden. 

▪ Vi har desværre fået afslag fra kommunen på regulering af måger i 

Afdeling 5. Det samme sker for mange andre boligafdelinger. Afslaget 

er begrundet i bekymring for klager fra borgere over reguleringen. 

Dermed kan regulering kun foregå ved at fjerne æg og reder. Da 

rederne ofte er på svært tilgængelige hustage, er en effektiv 

regulering reelt umulig. 

Skulle en måge eller due bygge rede på din altan anbefaler vi at få 

den fjernet. Har du brug for hjælp til at fjerne reden, så kontakt 

varmemesteren. 
 

2. Mødedatoer. 
▪ Afdelingsmødet bliver formentligt onsdag den 6. eller 13. september. 

▪ Bestyrelsen har aftalt en markvandring med afdelingens bolig-

inspektør og varmemester. Til markvandring gennemgås afdelingens 

tilstand, og der laves planer for fremtidig vedligeholdelse. 

▪ Bestyrelsen er ved at finde en dato og tidspunkt sammen med 

administrationen for gennemgang af afdelingens regnskab for 2022. 
 

3. Æbletræer. 
I gården ved blok 1 (PMV 41-55) står tre æbletræer. Træerne skal snart 

beskæres for at holde dem gode. Besluttet på forrige møde. 

To af træerne står lige op ad sandkassen, hvilket giver en del renholdelse 

af sandkassen og legepladsområdet i løbet af året fra træerne blomstrer 

 

til de er færdige med at smide æbler og blade. Det er uhensigtsmæssigt i 

forhold til brug af sandkassen. Nedfaldne æbler kan også tiltrække 

hvepse. Af de grunde bliver det ene æbletræ fældet. To nye æbletræer 

plantes andetsteds i afdelingen. Det andet æbletræ får lov til at stå indtil 

videre, så vi senere kan vurdere om det også må fældes.  

 

4. Opslag til vaskerier. 
Bestyrelsen har lavet et opslag til vaskerierne om sæbe- og skyllemiddel 

samt uldvask. På trods af den ophængte vejledning er der stadig enkelte 

detaljer, som beboerne er lidt tvivl om. Desuden anbefaler bestyrelsen at 

beboerne undlader at bruge skyllemiddel af hensyn til miljøet samt at 

man bruger sit eget vaskemiddel ved vask af uld- og silke.  

 

5. Næste bestyrelsesmøde. 
Det næste møde holdes mandag den 3. april kl. 18.00 i fælleslokalet i 

kælderen ved Vilhelm Bergsøes Vej 15. 

 

6. Eventuelt. 
Bestyrelsen vendte enkelte emner, som kommer med på næste 

bestyrelsesmøde. 

 

 
 

Se afdelingens hjemmeside: www.afdeling5.dk 

Kontakt bestyrelsen på e-mail: bestyrelsen@afdeling5.dk 

 

 

 


